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INTERPELACJA 
Dotyczy: Naprawy drewnianego mostku na rzece Łódce w parku Ocalałych 

 Szanowna Pani Prezydent, 

W odpowiedzi na interpelację radnego Anielaka w październiku 2022 roku zapowiadano, że mostek w parku 
Ocalałych zostanie wpisany do budżetu i naprawiony w roku 2023. Mamy niemal półmetek roku 2024, a 
sytuacja wcale się nie poprawiła, mostek nadal jest wyłączony z użytkowania, utrudniając życie mieszkańcom 
Bałut. Co więcej, ciężki sprzęt zdewastował alejki w tym parku, pogarszając jego stan. W związku z tym proszę 
o interwencję i niezwłoczną naprawę mostku, a także udzielenie następujących informacji: 

• Na ile szacowany jest koszt naprawy mostku? 
• Czy Miasto wykonało już projekt odbudowy mostku? 
• Która jednostka i który jej wydział odpowiedzialny jest za przeprowadzenie jego naprawy 
• Czy Miasto jest świadome zniszczenia nawierzchni brukowej w parku Ocalałych wzdłuż stawu na 

Łódce? 
• Czy zidentyfikowano sprawcę tej dewastacji oraz czy koszty naprawy zostaną pokryte przez sprawcę? 
• Jaki jest przewidywany termin naprawy wspomnianej nawierzchni? 

 Z wyrazami szacunku, 

       Kosma Nykiel 




